## **EXERCISE YOUR RIGHT TO VOTE!**

Dear Parents,

On **Tuesday, November 6, 2018,** residents of Dearborn and the Fairlane district of Dearborn Heights will join together to vote on a millage renewal proposal for Henry Ford College (HFC).

Here are some important facts about HFC and the millage renewal proposal:

- Instead of paying taxes to another community college district, and recognizing the importance of local
  governance and local control of taxes, Dearborn Public School district residents decided to establish their own
  college. Henry Ford College is Dearborn's college, serving the residents of Dearborn and its surrounding
  communities for 80 years.
- According to the City of Dearborn's Assessor's Office, the average taxable value of homes in Dearborn is approximately \$54,000. Based on this 2018 information, a one mill renewal will cost the average homeowner \$54 per year, or \$4.50 per month, the same amount they are currently paying. When the voters approved this mill in 2013, the average homeowner payment was \$3.75 per month. As home values have increased, the monthly cost has increased by 75¢ per household, on average.
- Dearborn Public School district residents receive a substantial tuition discount (in-district tuition is currently \$99 per credit hour versus \$172 for a non-resident). Out of Michigan's 28 community colleges and 14 public universities, Dearborn Public School district residents who attend HFC pay the third-lowest tuition rate in the entire state of Michigan.
- Eligible high school students can take classes at HFC through our many dual enrollment programs, which can lead to zero-cost HFC degrees. By participating in HFC's dual enrollment programs, many students graduate from the local Dearborn high schools with their freshman and often sophomore years of college already completed, which can result in substantial savings to them in time and money to complete their studies.
- On average, 36% of college-bound Dearborn Public Schools graduates attend HFC.
- As recent news reports indicate, students across the nation are leaving college with record-high debt. HFC provides an affordable, quality alternative to the higher cost of four-year institutions by providing lower tuition rates, workforce program options, and a community-recognized, excellent education that can lead to any career. HFC also offers a four-year tuition freeze guarantee, which assures that today's tuition rates are frozen for students who graduate from HFC within four years.
- HFC's English Language Institute offers instruction in American English, language, and culture. This intensive
  program prepares students for success in college-level English courses and employment that requires written
  and oral proficiency in English.

Henry Ford College has a long tradition of providing a high-quality education to students at a low cost. Without the successful passing of this millage proposal, the College would experience budget shortfalls that would negatively affect staffing, facilities, student support services, and technology advancements across campus.

Please exercise your right to vote on November 6.

## مارس حقاك في التصويت!

الأهالي الأعزاء

يوم الثلاثاء الواقع فيه 6 نوفمبر 2018، سينضم سكان ديربورن وسكان قطاع فيرلين في ديربورن هايتس معا للتصويت على اقتراح تجديد نسبة ضريبة الملكية (Millage) لكلية هنري فورد HFC.

هنا بعض الحقائق عن HFC كلية هنري فورد واقتراح تجديد نسبة ضريبة الملكية:

- بدلا من دفع ضرائب لكلية في قطاع آخر، واقرارا بأهمية السيطرة أو التحكم المحلي وضبط الضرائب من قبل الحكومة أو السلطة المحلية، فإن سكان قطاع مدارس ديربورن قرروا أن يؤسسه كليتهم الخاصة بهم. إن كلية هنري فورد هي كلية منطقة ديربورن، وهي تخدم سكان منطقة ديربورن والجاليات المحيطة منذ 80 عاما.
  - وفقا لمكتب تخمين الضرائب في مدينة ديربون، فإن معدل قيمة الضريبة للمنازل في ديربون يقدر بحوالي \$54,000. واستنادا الى معلومات هذه السنة 2018 ، فإن تكلفة تجديد جزء ال ميللي الواحد (one mill) سيكلف المعدل المتوسط من مالكي البيوت \$54 في السنة، أو \$4.50 شهريا، وهي نفس الكمية التي يدفعونها حاليا. عندما وافق الناخبون في سنة 2013 على تجديد المل هذا، كان وقتها معدل دفعة أصحاب البيوت هو \$3.75 شهريا. ومع ارتفاع قيمة المنازل، فإن التكلفة الشهرية ارتفعت بقيمة \$75 للأسرة، كمعدل وسطي.
  - يتلقى سكان قطاع مدارس ديربون العامة تخفيض فعلى لتكلفة الرسوم المدرسية (ان رسوم الدراسة للميقيمن في القطاع حاليا هو 99\$ للساعة (وحدة دراسية) مقابل 172\$ لغير المقيمين). من بين 28 كلية في مشيغان و 14 جامعة، فإن سكان قطاع مدارس ديربورن العامة الذين يدرسون في HFC كلية هنري فورد يدفعون ثالث اقل نسبة رسوم تعليمية في ولاية مشيغان بأكملها.
- يمكن لطلاب الثانويات المؤهلين أخذ صفوف في كلية هثري فورد HFC ضمن برامجنا العدة للتسجيل المزدوج، وهذا نتاجه الحصول على شهادات دون تكلفة (مجانية). خلال المشاركة في برامج التسجيل المزدوج لل HFC، فإن كثيرا من الطلاب يتخرجون من مدارس ديربون العامة المحلية وهم مكملون للسنة الجامعية الأولى وفي أغلب الأحيان يكونوا قد أنهوا السنة الثانية من الكلية وهم لايزالون في مرحلة الدراسة الثانوية ، وهذا بالطبع ينتج عن توفير فعلي لوقتهم ومالهم تجاه اكمال دراستهم.
  - إن نسبة %36 من خريجي الثانويات العامة في ديربورن يحضرون الى HFC كلية هنري فورد.
  - وكما تشير تقارير اخبارية حديثة، فإن الطلاب من انحاء البلاد يغادرون الكلية بعد تكملة دراستهم مع ديون عالية جدا في سجلاتهم، HFC كلية هنري فورد توفر جودة عالية وخيارات أسهل التحمل التكلفة العالية لمؤسسات الأربع السنوات بتوفير نسبة رسوم أقل، خيارات برنامج العمل، ولجالية متميزة، وتعليم ممتاز الذي سيقود الى أية مهنة. HFC كلية هنري فورد تقدم ايضا ضمانة تجميد الرسوم الدراسية لمدة أربع سنوات، حيث ان هذا يؤكد ان نسبة الرسوم الآن هي مجمدة للطلاب الذين يتخرجون من كلية هنري فورد HFC في غضون أربع سنوات.
- ان معهد اللغة اللإنكليزية في HFC كلية هنزي فورد يقدم تدريس اللغة والثقافة الأمريكية الإنكليزية. هذا البرنامج المكثف يجهز الطلاب لنجاحهم في مواد اللغة الإنكليزية على المستوى الجامعي وبمجال التوظيف الذي يتطلب الكفاءة شفويا وكتابة باللغة الإنكليزية.

تتمتع كلية هنري فورد HFC بتقاليد عريقة من خلال توفيرها لمستوى تعليم عالي الجودة للطلاب بتكلفة منخفضة. إن عدم نجاح أو اجتياز هذا المقترح سيسبب عجزا لميزانية الكلية من شأنه التأثير سلبيا على التوظيف، الوسائل، خدمات دعم الطلاب، وعلى التقدم التكنولوجي عبر الحرم الجامعي.

يرجى ممارسة حقك في التصويت في 6 نوفمبر